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Protokół 
z XXIV sesji Rady Gminy Pępowo 

w dniu 8 lutego 2021 r. 
 

Obradom przewodniczył Zenon Rogala - Przewodniczący Rady Gminy Pępowo. Sesja 
rozpoczęła się o godzinie 13:45 i trwała do godziny 15:06. Miejsce sesji – Gminny Ośrodek 
Kultury w Pępowie. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych, tj. 93,3% ustawowego składu Rady, który stanowi 15 
radnych. Nieobecny był radny Marek Popiołek. Lista obecności stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
W obradach uczestniczyli również: Grzegorz Matuszak – Wójt Gminy Pępowo, Grzegorz 
Wabiński – Zastępca Wójta, Kierownik WSO i USC, Katarzyna Kmiecik-Rosa – Sekretarz 
Gminy, Kinga Klozińska-Antczak – Skarbnik Gminy, Małgorzata Kęsy – Zastępca Skarbnika, 
Małgorzata Waleńska – kierownik Wydziału Rozwoju Gospodarczego, Leszek Żelazny – 
dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Pępowie, Aldona Kaliszewska – inspektor ds. ochrony 
środowiska oraz Jagoda Kowalewska – inspektor ds. obsługi rady gminy i samorządów 
mieszkańców. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Składanie i rozpatrywanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy Pępowo. 
6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz treści udzielonych na 

nie odpowiedzi. 
7. Informacja o pracy wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały nr XIV/80/2016 Rady Gminy Pępowo z dnia 14 stycznia 2016 r. 
w sprawie wydania aktu o utworzeniu oraz statutu Gminnego Ośrodka Kultury 
w Pępowie, 

b) uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Pępowo na lata 2021-
2024 z perspektywą do roku 2028, 

c) planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pępowo na rok 2021, 
d) planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Pępowo na rok 2021, 
e) rozpatrzenia petycji mieszkańca m. st. Warszawy w przedmiocie wezwania Rady 

Gminy Pępowo do podjęcia uchwały wyrażającej sprzeciw wobec nierównego 
traktowania mieszkańców gminy Pępowo i poddawania ich eksperymentalnym 
szczepieniom przeciwko wirusowi SARS-CoV-2, jako działań niezgodnych 
z zapisami Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej, 

f) rozpatrzenia petycji mieszkańca powiatu krakowskiego w przedmiocie wezwania 
Rady Gminy Pępowo do podjęcia uchwały wyrażającej sprzeciw wobec 
nierównego traktowania mieszkańców gminy Pępowo i poddawania ich 
eksperymentalnym szczepieniom przeciwko wirusowi SARS-CoV-2, jako działań 
niezgodnych z zapisami Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej, 
 



2 
 

g) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2021-2030, 
h) zmian w uchwale budżetowej na rok 2021. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pępowo w roku 2020. 
10. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Pępowo 

w roku 2020. 
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Zamknięcie sesji. 

 
W punkcie 1 – otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Zenon Rogala, który 

powitał radnych oraz zaproszonych gości. 
 
 W punkcie 2 – przewodniczący poprosił radnych o uruchomienie terminali do 
głosowania oraz o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 
14 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
 
 W punkcie 3 – przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

W punkcie 4 – nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad. 
 

W punkcie 5 – przewodniczący poinformował, że protokół z XXIII sesji Rady Gminy 
Pępowo był do wglądu w biurze Rady, gdzie każdy mógł się z nim zapoznać, a ponadto radni 
otrzymali go w wersji elektronicznej. W związku z tym zaproponował przegłosowanie go bez 
odczytywania. Uwag do protokołu nie zgłoszono i przyjęto go jednomyślnie –  14 głosami „za”. 
Imienne wykazy głosowań radnych stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 

W punkcie 6 – przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 
Rady nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania radnych. Nie wpłynęły też żadne 
odpowiedzi na wcześniej złożone interpelacje. 

 
W punkcie 7 – Wójt przedstawił informację na temat swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym – informacja w załączniku do niniejszego protokołu. Informację przyjęto bez 
uwag. 

 
W punkcie 8 – rozpatrzono i podjęto uchwały w sprawie: 
 

a) zmiany uchwały nr XIV/80/2016 Rady Gminy Pępowo z dnia 14 stycznia 2016 r. 
w sprawie wydania aktu o utworzeniu oraz statutu Gminnego Ośrodka Kultury 
w Pępowie – projekt uchwały przedstawił wójt. Przypomniał, że ze struktur urzędu gminy 
zniknął Wydział Kultury i Sportu, a dziedziny te przechodzą „pod skrzydła” Gminnego 
Ośrodka Kultury, który tym samym rozszerza swą działalność, a w jego nazwę zostaje wpisany 
sport i szeroko rozumiana aktywność lokalna. Nadmienił, że ośrodek przejmie też obiekty, 
które do tej pory były administrowane przez Wydział Kultury i Sportu, takie jak m.in. Orliki 
w Pępowie i w Skoraszewicach, stadion w Pępowie, wiatrak „Franciszek”, ścieżka przy 
Kasztanówce, Cegielnia oraz place zabaw w Pępowie i pozostałych miejscowościach na terenie 
gminy. Dodał, że GOK będzie też realizował pewne zadania z zakresu promocji gminy. 



3 
 

Podsumowując swą wypowiedź stwierdził, że w jego ocenie dziedziny takie jak kultura, sport 
i szeroko rozumiana aktywność lokalna powinny być zlokalizowane w jednym miejscu, po 
czym zaproponował Radzie Gminy podjęcie stosownej uchwały, dzięki której funkcjonowanie 
rozpocznie Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej. 
Dyskusja: 
- Radny Zygmunt Gulcz – nawiązując do informacji o pracy wójta w okresie międzysesyjnym 
poprosił o sprecyzowanie, czym będzie się zajmować pracownica Wydziału Spraw 
Obywatelskich, która w swym zakresie obowiązków również ma kulturę i promocję. Zapytał, 
czy zakres zadań przewidziany dla tego stanowiska w jakiś sposób łączy się ze sprawami 
prowadzonymi przez GOKSiAL. 
- Wójt – wyjaśnił, że te określenia po prostu muszą się pojawić w pewnym zakresie, ponieważ 
pracownik przejął pewne zadania ze zlikwidowanego Wydziału Kultury i Sportu, takie jak 
chociażby ewidencja obiektów zabytkowych, która kryje się pod szeroko rozumianym 
pojęciem „kultury”; promocja natomiast obejmuje zagadnienia związane z takimi sprawami jak 
opracowanie loga gminy czy zakupy gadżetów promocyjnych (we współpracy z GOKSiAL). 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXIV/181/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XIV/80/2016 Rady Gminy Pępowo z dnia 14 
stycznia 2016 r. w sprawie wydania aktu o utworzeniu oraz statutu Gminnego Ośrodka Kultury 
w Pępowie – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 
b) uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Pępowo na lata 2021-2024 
z perspektywą do roku 2028 – projekt uchwały omówiła Aldona Kaliszewska – inspektor ds. 
ochrony środowiska. Jak wyjaśniła, obowiązek opracowania programu ochrony środowiska 
wynika z art. 17 ustawy Prawo Ochrony Środowiska, który to zobowiązuje gminy do 
opracowania programów ochrony środowiska w celu realizacji polityki ochrony środowiska. 
POŚ po zaopiniowaniu przez zarząd powiatu uchwalany jest przez radę gminy. Jak podkreśliła, 
niniejszy projekt dokumentu otrzymał pozytywną opinię Zarządu Powiatu Gostyńskiego. 
Dodała, iż stanowi on kontynuację POŚ dla Gminy Pępowo na lata 2017-2020 z perspektywą 
do roku 2024 i zawiera diagnozę problemów ochrony środowiska na terenie gminy Pępowo, 
określa zadania własne gminy i zadania koordynowane, które wpłyną na poprawę stanu różnych 
aspektów środowiska; zawiera również źródła finansowania tych działań. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXIV/182/2021 w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Pępowo na 
lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2028 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
c) planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pępowo na rok 2021 – 
Przewodniczący poinformował, iż plan pracy Komisji Rewizyjnej został szczegółowo 
omówiony podczas wspólnego posiedzenia komisji, które odbyło się przed sesją. 



4 
 

Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXIV/183/2021 w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pępowo na rok 2021 
– imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
d) planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Pępowo na rok 2021 – Przewodniczący 
poinformował, że plany pracy komisji stałych również zostały szczegółowo omówione podczas 
wspólnego posiedzenia komisji. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXIV/184/2021 w sprawie planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Pępowo na rok 2021 – 
imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
e) rozpatrzenia petycji mieszkańca m. st. Warszawy w przedmiocie wezwania Rady 
Gminy Pępowo do podjęcia uchwały wyrażającej sprzeciw wobec nierównego 
traktowania mieszkańców gminy Pępowo i poddawania ich eksperymentalnym 
szczepieniom przeciwko wirusowi SARS-CoV-2, jako działań niezgodnych z zapisami 
Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej – opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Gminy Pępowo z dnia 18 grudnia 2020 r. przedstawił radny Radosław Sobótka – 
przewodniczący Komisji. Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXIV/185/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańca m. st. Warszawy w przedmiocie 
wezwania Rady Gminy Pępowo do podjęcia uchwały wyrażającej sprzeciw wobec nierównego 
traktowania mieszkańców gminy Pępowo i poddawania ich eksperymentalnym szczepieniom 
przeciwko wirusowi SARS-CoV-2, jako działań niezgodnych z zapisami Konstytucji 
Rzeczypospolitej Polskiej – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią 
załączniki do niniejszego protokołu. 
 
f) rozpatrzenia petycji mieszkańca powiatu krakowskiego w przedmiocie wezwania 
Rady Gminy Pępowo do podjęcia uchwały wyrażającej sprzeciw wobec nierównego 
traktowania mieszkańców gminy Pępowo i poddawania ich eksperymentalnym 
szczepieniom przeciwko wirusowi SARS-CoV-2, jako działań niezgodnych z zapisami 
Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej –  opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Gminy Pępowo z dnia 18 grudnia 2020 r. przedstawił radny Radosław Sobótka – 
przewodniczący Komisji. Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXIV/186/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańca powiatu krakowskiego 
w przedmiocie wezwania Rady Gminy Pępowo do podjęcia uchwały wyrażającej sprzeciw 
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wobec nierównego traktowania mieszkańców gminy Pępowo i poddawania ich 
eksperymentalnym szczepieniom przeciwko wirusowi SARS-CoV-2, jako działań niezgodnych 
z zapisami Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej – imienny wykaz głosowań radnych oraz 
uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
g) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2021-2030 – 
uzasadnienie do projektu uchwały odczytała Skarbnik Gminy Kinga Klozińska-Antczak. Jak 
wyjaśniła, proponowane zmiany WPF na lata 2021-2030 są zgodne ze zmianami w budżecie 
gminy na 2021 rok, a po dokonaniu powyższych zmian wynik budżetu jest deficytowy. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXIV/187/2021 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Rady Gminy Pępowo na 
lata 2021-2030 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 
h) zmian w uchwale budżetowej na rok 2021 – uzasadnienie do projektu uchwały 
odczytała Skarbnik Gminy Kinga Klozińska-Antczak. Jak wyjaśniła, proponuje się dokonanie 
zmian zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie wydatków. 
Dyskusja: 
- Radny Ireneusz Matyla – odnosząc się do działu 855 Rodzina zapytał, z czego wynika 
zwiększenie wydatków na „zakup usług pozostałych”. 
- Skarbnik – wyjaśniła, że środki zostały zabezpieczone na okoliczność podpisania umowy 
z firmą, która będzie przygotowywać wniosek do programu „Maluch+”. Dodała, że środki te 
muszą być zabezpieczone, a na kwotę składa się suma podstawowa oraz prowizja od 
ewentualnie otrzymanych środków z tej dotacji. 
- Radny Ireneusz Matyla – dopytał, na co dokładnie zostanie przeznaczona ta kwota. 
- Skarbnik – wyjaśniła, iż pieniądze zostaną przeznaczone na zapłatę za usługę przygotowania 
wniosku. 
- Wójt – stwierdził, iż nie jest żadną tajemnicą, że gmina planuje złożyć wniosek w programie 
„Maluch+”. Wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy tak to się odbywa, że firma, która przygotowuje 
wniosek, bierze za to pieniądze; kwota podstawowa za przygotowanie wniosku jest niewielka 
– to ok. 3.300 zł, natomiast w przypadku zakwalifikowania na listę do dofinansowania będzie 
to kwota rzędu 5% netto od uzyskanej kwoty dofinansowania. Dodał, że z usług tej firmy 
korzystały też sąsiednie samorządy i koszt ten nie jest ani większy, ani mniejszy, 
a zabezpieczona kwota jest nieco „na wyrost”, ponieważ nie wiemy, czy otrzymamy 
dofinansowanie. 
- Radny Zygmunt Gulcz – zauważył, że w odniesieniu do dofinansowań z funduszu rządowego 
padły dwa określenia; w związku z tym poprosił o sprecyzowanie, czy jest to Rządowy Fundusz 
Inwestycji Lokalnych, czy Rządowy Fundusz Inicjatyw Lokalnych. 
- Skarbnik – wyjaśniła, że jest to Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
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XXIV/188/2021 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2021 – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
 W punkcie 9 – Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pępowo 
w roku 2020 przedstawił przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Zbigniew Waleński. 
Sprawozdanie w załączniku do niniejszego protokołu. Sprawozdanie przyjęto bez uwag. 
 
 W punkcie 10 – Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Gminy Pępowo w roku 2020 przedstawił przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
– radny Radosław Sobótka. Sprawozdanie w załączniku do niniejszego protokołu. 
Sprawozdanie przyjęto bez uwag. 
 

W punkcie 11 – wolne głosy i wnioski – głos zabrali: 
- Radny Józef Śląski – przypomniał, że na jednej z ostatnich sesji zabrał głos w sprawie 
nieprzygotowania ośrodka zdrowia na epidemię COVID-19. Poinformował, że dziś otrzymuje 
telefony od pani kierownik ośrodka, która zarzuca mu że „chodzi i rozpowiada o szczepieniach”. 
Radny wyjaśnił, że nigdzie nie był i nikomu nic takiego nie mówił. Stwierdził, iż są to 
pomówienia i jeśli będą się one powtarzać, szczególnie z jej strony, sprawa zostanie oddana do 
sądu – o czym informuje dzisiaj na sesji wszystkich radnych. 
- Wójt – odpowiadając na otrzymane w przerwie pytanie o dalszy byt spichlerza oraz całego 
obiektu znajdującego się w sąsiedztwie pępowskiego pałacu poinformował, że obiekt ma 
nowego nabywcę, którym jest przedsiębiorca z terenu gminy Pępowo. Dodał, iż przedsiębiorca 
ten ma zamiary inwestycyjne co do tego obiektu, po czym wyraził przekonanie, że sprawa jest 
pewna i niebawem zaczną się prace remontowe czy modernizacyjne; docelowo ma to być 
centrum handlowe z funkcją mieszkaniową. 
Dalej wójt poinformował, że zebrania wiejskie, które tradycyjnie były organizowane 
w świetlicach na przełomie stycznia i lutego, z uwagi na obecną sytuację zostają przełożone na 
koniec września, kiedy na wsiach są ustalane fundusze sołeckie – o ile sytuacja na to pozwoli. 
Stwierdził, iż organizacja zebrań w tym terminie sprawiłaby, że większa ilość mieszkańców 
wzięłaby udział w procesie planowania tego funduszu. 
- Przewodniczący – zauważył, iż zebrania te muszą się odbyć do końca września. 
- Wójt – zgodził się ze swoim przedmówcą. Dodał, iż wszystko zależy od tego, jak będzie 
wyglądać sytuacja pandemiczna. Odnosząc się do sprawy ośrodka zdrowia poinformował, że 
wykonuje się tam 30 szczepień tygodniowo. Zaznaczył, że sprawa kolejki do badania krwi, 
która była niedawno poruszana w „Życiu Gostynia”, została rozwiązana; na dzień dzisiejszy 
wszyscy są wpuszczani do środka, aczkolwiek kwestia zachowania wymaganej odległości 
pozostawia wiele do życzenia. Poinformował, iż taka była jego sugestia w rozmowie 
z właścicielem firmy „Asklepios”, doktorem Górskim – aby mimo wszystko wpuszczać 
mieszkańców do środka, informując ich jednocześnie o reżimie sanitarnym, o maseczkach, 
o odległościach. Przyznał, iż sposób, w jaki jest to realizowane, pozostawia wiele do życzenia. 
Przypomniał, że gmina jest właścicielem ośrodka, jednak usługę realizuje firma zewnętrzna, 
prywatna, która w pewien sposób powinna za to odpowiadać i realizować zadanie zgodnie 
z wymogami, z obowiązującymi przepisami. 
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Odnosząc się do ubiegłotygodniowej naprawy lampy i kamery przy wiatraku „Franciszek” wójt 
poinformował, że także i w naszej w gminie pojawili się „malarze”, którzy wykorzystują 
długopisy i pisaki nie do tego celu, do którego są one przeznaczone, wyrażając na 
powierzchniach drewnianych różne opinie i uczucia oraz wykonując rozmaite malunki. 
Stwierdził, iż „podziękowania” dla „malarzy” zostaną zamieszczone na profilu facebookowym 
gminy, a sami „artyści” zostaną zaproszeni do współpracy poprzez uczestnictwo w zajęciach 
organizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury. Zapewnił, że gmina wyczyści i pomaluje te 
powierzchnie – za podatki rodziców. Wyraził nadzieję, że taka forma [„podziękowania”] 
wpłynie na młodzież i przyczyni się do wyczulenia mieszkańców, aby zwracali uwagę na tego 
typu zjawiska. 
- Przewodniczący – zasugerował, aby informację na ten temat zamieścić także we „Wieściach 
Pępowa”. 
- Wójt – stwierdził, że w kolejnych „Wieściach” ukaże się stosowna notatka wraz ze zdjęciami, 
a zajmie się tym redaktor naczelny. 
- Radny Walerian Szafraniak – zauważył, że zaczął się kolejny rok, inwestycja została 
skończona w sierpniu, a tymczasem na końcu chodnika w Czeluścinku nadal nie ma barierki. 
Podkreślił, iż zdaje sobie sprawię, że wójt nie jest za to odpowiedzialny, jednak inwestor, powiat, 
powinien kogoś „ścignąć”, żeby zostało to w końcu zrobione. 
- Wójt – stwierdził, że te barierki są jego „kulą u nogi” i interweniował w tej sprawie 
wielokrotnie, także podczas odbioru drogi, kiedy to zostały wpisane do protokołu. Stwierdził, 
iż nie zostały one zaprojektowane zgodnie z jego wizją (na całej długości nowego rowu), jednak 
miały być dołożone w newralgicznych miejscach, aby zapewniać jakąś osłonę. Podkreślił, że 
rozmawiał w tej sprawie ze starostą oraz – w ubiegłym tygodniu – z członkiem Zarządu Powiatu 
Gostyńskiego Szymonem Jakubowskim, notabene naszym radnym powiatowym, który obiecał, 
że gdy tylko warunki na to pozwolą, takie barierki zostaną założone. Dodał, że drąży ten temat 
już od dłuższego czasu i jest to „wstyd”, ponieważ upłynęło tyle czasu, a kilku barierek nadal 
nie zamontowano. 
- Przewodniczący – stwierdził, iż teraz będą mają wytłumaczenie, ponieważ ziemia zamarzła 
i sprawa przeciągnie się może do marca. 
- Wójt – podkreślił, iż ma świadomość, że jest to zadanie niedokończone, niezrealizowane.  
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 
W punkcie 12 – w związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

XXIV sesję Rady Gminy Pępowo. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
  Protokołowała                                                           Przewodniczący 
 

        Jagoda Kowalewska                                                        Zenon Rogala 


